
             Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Sirá ze dne 28.11.2014 

Přítomno:   5 členů zastupitelstva a 7 hostů 

1. Zahájení zasedání, kontrola usnesení ze zasedání ze dne  5.11.2014 

Hana Nováková starostka obce, zahájila zasedání v 18.00 hod. Konstatovala, že je přítomno 5 členů 
zastupitelstva(p.Vetengl Václav a Jan  omluven v práci ) a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Hana Nováková se 

dotázala, zda byl ověřen zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 5.11.2014 ( ověřili pan Michal Čihák a 
pan Karel Zvolský),  zda k němu má někdo připomínky. Zápis je tímto ověřen a schválen. 

2. Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

Ověřovateli zápisu p. M. Čihák a pan Karel Zvolský zapisovatelkou pí. Květa Černá 

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 Návrh a schválení programu   

1. Zahájení, kontrola usnesení ze zastupitelstva ze dne 5.11. 2014 

2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                                              

3. Schválení žádosti pokácení ovocného stromu  

4. Schválení nájemní smlouvy 

 5. Schválení koupě pozemku 

 6. Schválení žádosti o povolení soutěže „ Rallye Hořovice 2015 “    

 7. Projednání – schválení žádosti o pronájmu a směny pozemků                                                                                                                                         

 8. Různé – zalesnění, akce a jiné      

 9. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty obyvatelstva a členů zastupitelstva   

 10. Návrh usnesení 

11. Závěr zasedání 

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

3. Schválení  žádosti o pokácení ovocného stromu 

Dne 4.11.2014 byla na Obecní úřad doručena žádost pod č.j. 378 o pokácení ovocného stromu.                         
Viz. žádost s fotodokumentací, p. Kůta Sirá 59. Jedná se o starý strom napadený škůdcem.  

HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

4.Schválení nájemní smlouvy                                                                                                

Sportovní bouda na hřišti  500 Kč nájem/ měsíc schváleno zvýšení poplatku bylo 31.7.2014, usnesení 3/2014.     

Byl vyvěšen záměr o pronájmu,zájem o pronájem projevil p.Kohout. Nájemní smlouva je na dobu určitou              
od 8.8. do 31.10.2014 . 500 Kč/ měsíc + energie.      

HLASOVÁNÍ č.  4 PRO: 5 PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 



5.Schválení  koupě pozemku                                                                                                               

Jedná se o pozemek, který vlastní pí.Kutilová . Dne  15.9. 2014 byl zveřejněn záměr na koupi pozemku 

parc.číslo dle geom. plánu 286/31 zaplatita záloha, po podpisu Smlouvy o smlouvě budoucí ( 15 000 Kč).  
Na základě dohody se provedlo oddělení části pozemku vznikla parcela s parc.číslem 286/31 o výměře 476 m. Do 
budoucna by tam obec chtěla vytvořit příjezdovou komunikace pro nově vzniklé obecní parcely. Za dohodnutou 
celkovou cenu do 52 000 Kč, dle odhadu zpracovaným odhadcem . Pí. Kutilová požaduje část dřeva a vybudování 
hlubinného vrtu ( původní studna se nachází  v místech prodeje pozemku).Veškeré poplatky spojené s koupí 
pozemku hradí obec. 

K návrhu schválení byly výhrady z důvodu ceny pozemku, nevhodného řešení případné příjezdové komunikace 
k nově vzniklým stavebním parcelám i vybudování hlubinného vrtu ( stávající studnu pí.Kutilová nepoužívá). O koupi 
budeme dále jednat na dalším zasedání. Nehlasovalo se    

6. Schválení žádosti o povolení soutěže „ Rallye Hořovice 2015 “    

Dne 4.11.2014 byla na obecní úřad doručena žádost o souhlas se zvláštním užití pozemních komunikací. Viz žádost 

Jedná se o  soutěž která se bude konat v sobotu 25.4.2015. Telefonicky ještě p. Jílek volal, že obci bude poskytnut 

sponzorský dar ve výši 5000 Kč a budou provedeny  případné opravy komunikace.Soutěž je pojištěna proti škodám.  

HLASOVÁNÍ Č.:   5 PRO: 4 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  1 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

7.Projednání – schválení žádosti o pronájmu a směny pozemků   

a) Pan Kratochvíle podal dne 9.9.2014  návrh na směnu pozemků pod č.j. 375. Jedná se o  par.č. 676,677, 

678 s par.č. 467/4 vše jsou části - dle přiložené žádosti s přílohou, kde je vyznačena směna. K návrhu máme 

připomínky a proto s navrhovatelem p. Kratochvíle budeme dále jednat o vhodném řešení. Písemně bude 

vyrozuměn s návrhem od obce.                                                                                                                           
b) p. Václav Kopenec má zájem o pronájem pozemků pod č.j. 376. V současnosti má v pronájmu farma Bukov a 
H.Nováková. Telefonicky jsem mluvila s farmou Bukov v nájmu chtějí pokračovat i Hana Nováková nechce nájem 
ukončit. Bude písemně vyrozuměn. Nehlasovalo se    

8.Různé  

V roce 2015 se bude dělat nové LHP ( lesní hos.plán) a  v něm by měly i případné plochy pro zalesnění 

v našem katastru. Je již v Územním plánu, dle něho bychom chtěli návrh do LHP udělat. Jedná se o plochy 

za čp.14 u lesa, u salaše caa 5 ha.  Přibližně za 1 ha se počítá 80 000 Kč. V roce 2015 je plán realizace od 

2016, takže náš rozpočet to zasáhne až v roce 2016( může být rozděleno do 2 let). 

U hospody velké auto vezlo větve poškodilo rozhlas a vyhodili 4 pojistky v obci šla jen jedna fáze.  

5. 12. Od 17 h  bude chodit Mikuláš. Mikulášský večírek 6.12 od 14.30 ve spol. místnosti čp.14, pro děti i 

dospělé.Od 18 hodin pro dospělé občerstvení zajištěno, bude i bohatá tombola.    

 

 

9.Diskuze 

P.Kratochvíle vyjádřil  nesouhlas se zalesněním. Navrhnul pronájem pozemků pro obec vyšší příjem.   

 

 

 



 

10. Návrh usnesení č. 5/2014 ze dne 28.11.2014  zastupitelstvo schválilo:  

Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                                              

 Schválení žádosti pokácení ovocného stromu  

Schválení nájemní smlouvy 

Schválení žádosti o povolení soutěže „ Rallye Hořovice 2015 “    

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí    

Vyjádření k žádosti p. Kopenec a p.Kratochvíle  

Zalesnění dle Územního plánu Sirá s výhradami  

Další projednání koupě pozemku  

HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

 

11. Závěr zasedání                                                                                              


